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Protokoll fört vid kårstyrelsemöte nr 3 2023/2024 

2023-10-10, klockan 18:00, SUS möteslokal Albano 

 

Partitillhörighet anges enligt följande: Kristdemokratiska studenter (KDS), S-studenter (S), 

Supersnälla Studentpartiet (SP), Vänsterns studentförening (VSF) 

 

Närvarande 

 

S-studenter (S) 

Alicia Dickner (S)  Vice kårordförande  

Louise Malm (S)  Styrelseledamot 

Alexander Hallberg (S)  Tjänstgörande Styrelsesuppleant 

  

Supersnälla Studentpartiet (SP) 

Nora Hofling (SP)  Styrelseledamot ankom 18:05 

Martin Hansson (SP)  Styrelseledamot 

Miro Jääskeläinen (SP)  Styrelsesuppleant avviker kl.21:01 

Hermela Embaye (SP)  Styrelsesuppleant 

 

Vänsterns studentförening (VFS) 

Disa Ahlblom-Berg (VFS)  Kårordförande  

   

Övriga närvarande 

Camilla Sjölund Lundevall   Verksamhetschef 

Johanna Sabo  Kansliadministratör, mötessekreterare 

Sofia Holmdahl  Teamledare MS (deltog i punkterna gällande

   bolagsfrågor)  

Emelie Baiden Organisationsutvecklare (deltog fram till att 4.1. 

Styrelsens arbete och uppföljning behandlats)  

Stefanie Tagesson  Styrelseordförande AB Frescatihallen 
Anton Jägare Styrelsesekreterare AB Frescatihallen 

 

Frånvarande 

Kristdemokratiska studenter (KDS) 

Lucas Svärd (KDS)  Styrelsesuppleant 

 

S-studenter (S) 

Viktor Dahl (S)  Styrelseledamot 

Elliot McGrath (S)  Styrelsesuppleant  

Joel Andreasson (S)  Styrelsesuppleant 
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Supersnälla Studentpartiet (SP) 

 

Vänsterns studentförening (VFS) 

Leia Molin (VFS)  Styrelseledamot 

 

 

1  Formalia 
   

 1.1 Mötets öppnade 
  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg öppnade sammanträdet kl.18:00 

   

 1.2 Val av justerare 
  Kårstyrelsen beslutade  

  att välja Louise Malm (S) och Martin Hansson (SP) till justerare 

   

 1.3 Fråga om sammanträdets stadgeenliga utlysande 
  Enligt SUS stadgar ska kallelse skickas till kårstyrelsen senast sex dagar 

innan sammanträdet och handlingar senast två dagar innan 

sammanträdet. Kallelse och handlingar skickades till kårstyrelsen den 2 

oktober respektive den 6 oktober 2023. 

   

  Kårstyrelsen beslutade 

att finna sammanträdet stadgeenligt utlyst 

   

 1.4 Justering av röstlängden 
  Röstlängden justerades enligt närvarolista ovan 

   

 1.5 Fastställande av föredragslistan 
  Kårstyrelsen beslutade 

  att fastställa föredragslistan enligt bilaga. 

   

 1.6 Eventuella adjungeringar 

Kårstyrelsen beslutade 

att adjungera in organisationsutvecklare Emelie Baiden och teamledare 

medlemservice Sofia Holmdahl med närvaro- och yttranderätt under 

sammanträdet.  

Samt att under punkten 4.2. Bolagsfråga ha Styrelseordförande AB 

Frescatihallen Stefanie Tagesson och Styrelsesekreterare AB 

Frescatihallen Anton Jägare närvarande för en presentation och 

frågestund. 
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2  Rapporter 
   

 2.1 Verksamhetsrapport ◼ 
  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg, vice kårordförande Alicia Dickner 

och verksamhetschef Camilla Sjölund Lundevall föredrog ärendet 

   

Nora Hofling (SP) ankom 18:05 Röstlängden justerades därefter 

 

 2.2 Bolagsrapport ◼ ◆ 
  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg och verksamhetschef Camilla Sjölund 

Lundevall föredrog ärendet 

 

 

3  Anmälningsärenden 
  Vice kårordförande Alicia Dickner föredrog ärendet. Kårstyrelsen 

behandlade dessa i klump 

 

 3.1 Föregående protokoll 
  Protokoll STYM 1 och STYM 2, bilaga 3.1. 

 

   

 3.2 Fullmaktsbeslut 
  Gäller fullmaktsbeslut 4 

  3.2.1. Fullmaktsbeslut 4 Studentreporter 

   

 3.3 Presidiebeslut 
Gäller Presidiebeslut 4, 5 och 6 

  3.3.1. Presidiebeslut 4, Studentrepresentant till SUSSeSS styrelse 

  3.3.2. Presidiebeslut 5 ◆ 

  3.3.3. Presidiebeslut 6, Studentrepresentant till hörandeförsamlingens 

rekryteringsgrupp  

 

 

4  Diskussionsärenden 

   

 4.1 Styrelsens arbete och uppföljning 

  Organisationsutvecklare Emelie Baiden föredrog ärendet. 
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  På presidiets initiativ fick styrelsen här möjlighet att själva diskutera sitt 

arbete, trivselregler, spelregler, förhållningssätt och uppföljning. 

Tanken är att på så sätt få ett bra styrelseklimat och få en insikt i 

varandras behov på möten samt inför och efter möten. Att kunna se allas 

olika behov både som individer och som styrelsemedlem.  

 

Diskussionen handleddes av Emelie där alla fick möjlighet att vara med 

och uttrycka just sina behov och förväntningar. Styrelsen tycker lika i 

mycket. Nedan följer axplock hur styrelsens funderingar kring Emelies 

frågeställning. 

  

En genuin vilja från alla att samarbeta och jobba tillsammans för att nå 

våra mål att man har samma intresse. Det är viktigt att alla känner sig 

bekväma i gruppen. 

 

Om man tittar på SUS ledord - professionalitet, engagemang, öppenhet 

och gemenskap - är centrala för SUS och väldigt viktiga i vårt arbete 

som styrelse att möta varandra och kunna föra diskussionerna vidare 

och att vi alla är här och arbetar för samma sak. Vi är här som 

studentrepresentanter och arbetar för studenterna på campus och att 

inte glömma det. Att det vi diskuterar påverkar inte bara en individ 

utan flera grupper. Så ett ärofyllt uppdrag. 

Att bli lyssnad är respekt och är allt från ögonkontakt till att ställa 

frågor, att man vågar ställa frågor för att förstå varandra.  

 

Det är viktigt att bekräfta. Även om vi tycker olika så lyssnar man på 

varandra.   

 

Att visa intresse till vad andra säger. Visa respekt. Det är okej, man får 

ha olika åsikter.  

 

Att man får kännedom för det man har sagt också landar och att det 

inte bara är något som sägs i rummet utan att man ser att det kommer 

vidare och förankras speciellt under diskussionspunkterna.  

 

Att vi visar respekt genom att i förväg ha koll på vad som står i 

handlingarna och delta i möten. Att man är med och deltar i 

diskussionen och dialogen på mötena. Låt oss våga ha olika åsikter. Det 

är okej att tycka olika. 

 

Förståelse. Att skapa en aktualitet mellan möten, att själv känna att det 

är en pågående sak och inte bara ta mötet när det kommer.  

 

Att det är skillnad på att lyssna och att bli lyssnad på. Att ha förståelse 

för att en del måste hålla på och ”fippla” för att hålla koncentrationen 
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och lyssna. Förväntningen på styrelsen är att man ska vilja vara med 

och på plats.  

 

Det är enklare att föra en diskussion om det finns fler åsikter.  

Att det är bra att ha gemenskap utanför styrelsemötet.  

 

Vi ska inte vara exkluderande.  

 

Om jag ingår i en grupp vad är då ditt ansvar. Vad tar jag på mig i min 

roll i gruppen. 

Det är viktigt att tänka på de små sakerna man gör, för att på så sätt 

inte exkludera någon i gruppen. 

 

Detta kan jag förvänta mig: 

 

Man har olika nivåer av förväntningar. Att vi är beslutförda på ett 

möte. Att man dyker upp. Att vi gör det vi ska. 

  

Att man dyker upp och att man kommunicerar och återkopplar mellan 

möten.  

 

Deltagandet. Det är svårt att vara med om man inte är med. Vi 

närvarar för att vi vill och detta är vårt ansvar.  

 

Närvaro och att man kommer förberedd så att man kan delta i 

dialogen. Man förbereder sitt arbete.  

 

Respekt och kommunikation. Förståelse för varandra. Alla har sina liv.  

 

Att man kommunicerar att jag inte dyker upp eller att man 

kommunicerar att man kanske måste avvika under mötet så att det går 

att planera. Viktigt med förberedelser, att man skapar sig en 

uppfattning om vad det ska pratas om på mötena. 

 

Mötes klimatet. Att man har förståelse och respekt för att det kan 

komma frågor på handlingarna. Att det är tillåtet att ställa frågor. Att 

man förbereder. 

 

Att förstå att man kanske inte kan delta på alla möten. Det kan hända 

saker privat som man inte rår över.  

 

Att skapa och underhålla en gemenskap. Att man strävar efter att 

kunna delta och kan man inte det så meddelar man sig till Presidiet.  

 

Vad tror ni är bäst för gruppen: 
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Det är nog klokt att vi har något att gå tillbaka till. Att kunna ha en bra 

utvärdering och uppföljning av styrelsen arbete.  

 

Vore fint att få något nedskrivet om vad som förväntas av styrelsen som 

grupp och som enskild styrelsemedlem. Att skriva ner de mjuka värden, 

men även de hårda vilket skapar konkreta ”spelregler”. 

 

   

 4.2 Bolagsfråga ◆ 

  Stefanie Tagesson Styrelseordförande AB Frescatihallen och Anton  

Jägare Styrelsesekreterare AB Frescatihallen föredrog ärendet. 

   

 4.3 Bolagsfråga ◆ 

  Vice kårordförande Alicia Dickner föredrog ärendet. 

   

  Camilla avviker från mötet 21:10 

   

 4.4 Uppföljning HöstFUM 

  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg föredrog ärendet 

   

  Styrelsen lyfte ifall man skulle kunna förändra något i den mat som 

serveras eftersom maten fick lägst betyg i utvärderingen. 

   

 4.5 Motionsuppföljning 

  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg 

  Presidiet föreslår att stryka den inkomna motionen om F-huset. 

   

  Styrelsen hade inga invändningar 

   

 4.6 Inför SSCO:s höstkongress 

  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg 

   

  Arbetsgrupper får i uppgift att breda motioner samt ta fram ett förslag på 
delegation inför SSCO:s höstkongress 

   

 

5  Beslutsärenden 

   

 5.1 Policy för band och medaljer 

  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg föredrog ärendet 
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  Bilagan föreslår 

  att anta Policyn för band och medaljer enligt bilaga med redaktionella 

ändringar. 

   

  Styrelsen beslutade 

  att anta Policyn för band och medaljer enligt bilaga med redaktionella 

ändringar. 

   

 5.2 Process för revidering av åsiktsdokumentet 
  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg föredrog ärendet 

   

  Bilagan föreslår 

  att fastställa preliminär tidsplan processen för revidering av 

åsiktsdokumentet enligt bilaga. 

   

  Kårstyrelsen beslutade 

  att fastställa preliminär tidsplan processen för revidering av 

åsiktsdokumentet enligt bilaga. 

   

 

6  Övriga frågor 
 

7  Mötet avslutas 
  Kårordförande Disa Ahlblom-Berg förklarade mötet avslutat klockan 

21:33  

 

 

 
◼ Föredras muntligt 

❖ Kompletterande handlingar  

◆ Sekretessbelagda/känsliga handlingar 

Kommenterad [DA1]: 21:33 


